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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. 
To saker under eventuelt:  

- Evaluering av frivilligfest 2024 
- Rydding i Biri kirke  

Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
Saker til behandling 

47/24 Regnskapsrapporter 1. halvår 2024 Biri sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 27.08.2024 47/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Regnskapsrapporter for 1. halvår 2024 er vedlagt saken.  
 
Prosjekt 10 felles: 
Merforbruk kr 2 856,44,- 
Prosjektet går stort sett som budsjettert. Det er noe høyere utgifter på kirkekaffe enn 
budsjettert på grunn av bispevisitasen i mars. Babysang benytter også Biri menighets 
kiwi-kort, men disse utgiftene vil menighetsrådet få refundert fra fellesrådet. 
 
Prosjekt 11 trosopplæring: 
Mindreforbruk kr 17 629,66,- 
Utgiften på kr 7 156,35,- er bibler til konfirmantene, og refusjon til fellesråd på kr 
6800,- er støtte til konfirmantavgift. 
Biri menighetsråd har tidligere vedtatt at basarinntektene i år skulle deles 40/60 
mellom trosopplæring og menighetsbudet, og vi ser av rapporten at basarinntektene 
er et svært godt bidrag til prosjektet. 
 
Prosjekt 12 diakoni: 
Merforbruk kr 4 344,50 
Utgiftene i prosjektet er knyttet til hyggekvelden på Bethel. Inntekter på prosjektet 
forventes å komme i oktober, da det blir to gudstjenester med takkoffer til diakoni. 
 
Prosjekt 13 kirkemusikk: 
Mindreforbruk kr 16 007,62,- 



 3  

I februar ble det arrangert en konsertforestilling med Svein Tindberg. Derfor ser vi 
også store utgifter på honorarsiden, men vi ser også at billettinntektene sørget for at 
arrangementet gikk i pluss. Utgiften på kr 11 637,50,- er knyttet til flygelstemming.  
Biri menighetsråd har mottatt kr 20 000,- i tilskudd til Sommerkonserter 2024 fra 
Gjøvik kirkelige fellesråd. Sommerkonsert-honorar ble ikke utbetalt før etter 
sommeren, så disse utgiftene ser vi ikke før rapporten for 3. kvartal kommer.  
 
Prosjekt 14 menighetsbudet: 
Mindreforbruk kr 10 361,66,- 
Flisa trykkeri fakturer oss nå uten mva, og vi ser derfor at det er budsjettert med en 
høyere trykkekostnad enn det som har blitt reell kostnad i år. Svært godt hjulpet av 
basarinntekter, ser vi altså at menighetsbudet står med et mindreforbruk. 
Annonseinntekter og abonnement/gaveinntekter vil også komme 2. halvår. 
Prosjekt 18 barnekor: 
Merforbruk kr 2729,26,-  
Her er det småbarnstrallen som hovedsakelig sørger for utgifter til bespisning, men 
det ble også handlet inn litt ekstra til sommeravslutningen til barnekoret. Det er 
deltakerbetalingen på småbarnstrallen vi ser på inntektssiden.  
 
Prosjekt 20 Nytt kirkeorgel: 
Det har blitt gitt to større minnegaver til orgelet dette året, og orgelkomiteen er i gang 
med orgellotteri. Pr. 1.6 var det samlet inn kr 57 236,55,-. 
 
Totalt:  
Biri menighetsråd stod pr. 1.6 med et foreløpig mindreforbruk på kr 91 505,29,-.  
Kr 57 236,55,- er gaver til orgelet, og menighetsrådets reelle totale mindreforbruk så 
langt er på kr 34 268,74,- 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar regnskapsrapport 1-6 som viser et foreløpig mindreforbruk på  
kr 91 505,29,- til orientering. 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler gikk gjennom regnskapet, og forklarte litt om hvert prosjekt; Hva som 
er kostnadsdrivere i de ulike prosjektene, og når de hovedsakelige inntektene 
forventes.  
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar regnskapsrapport 1-6 som viser et foreløpig mindreforbruk på  
kr 91 505,29,- til orientering. 
 

 

 

 
48/24 Evaluering Sommerkonserter 2024 
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 27.08.2024 48/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
I sommer har det vært gjennomført 5 sommerkonserter i Biri kirke, hver onsdag kl.12 
i juli. Konsertene har vært svært godt besøkt.  
 
Regnskapsmessig går konsertrekken i pluss: 
 

 
 
På konserten 17. juli skulle kr 8000,- gått til aktørene i honorar. Disse ønsket i stedet 
at  
kr 8000,- overføres til orgelinnsamlingen. Dette påvirker ikke resultatet, og 
konsertrekken ender med et overskudd på kr 7 176,- 
  
Biri menighetsråd evaluerer sommerkonsertene. Punkter for evaluering kan være: 
- Planlegging 
- Gjennomføring 
- Besøkstall 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd evaluerer Sommerkonserter 2024: 
-  
 
Møtebehandling 

Biri menighetsråd evaluerte sommerkonsertene, og konkluderer med at 
konsertserien har vært svært vellykket. Kantor Inger Schiager og musikkutvalget har 
gjort en god jobb med å utarbeide programmet. Programmet fokuserte i stor grad på 
flygelet som i år er 20 år. 
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Det var dyktige aktører, flinke verter og gode besøkstall på alle sommerkonsertene. 
Besøkstall var ikke notert i saksframlegget, men saksbehandler leste det opp i møtet:  
3. juli: 58 
10. juli: 66 
17. juli: 55 
24. juli: 89 
31. juli: 51 
 
Det ble stilt spørsmål til summeringen av resultatet i saksframlegget, men tallene er 
lagt frem riktig; Konsertene endte opp med et negativt resultat når man bare regner 
inn inntekter og utgifter. Total inntekt minus total utgift, gir et resultat på minus 
12 823,55 kr. Konsertene har videre mottatt 20 000 kr i tilskudd fra Gjøvik kirkelige 
fellesråd, og når vi legger denne summen til det opprinnelige resultatet, finner vi at 
konsertene ender opp med et resultat i pluss: kr 7 176,45,-.  

 
Vedtak  

Biri menighetsråd evaluerer Sommerkonserter 2024: 
 

- Godt planlagt og gjennomført 
- Bra program med dyktige aktører 
- Gode besøkstall 

 

 

 
49/24 Klokkeslett forordnede gudstjenester Biri kirke 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 27.08.2024 49/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Kantor Inger Schiager går ned i stilling, og fra 1. oktober spiller hun derfor bare i Biri 
kirke på søndagene. Tidligere har hun spilt i både Biri og Snertingdalen, og 
gudstjenestetidspunktene er tilpasset dette ved at det er gudstjeneste i Biri kl. 10 og i 
Snertingdalen kl. 12.  
 
Sett i lys av den nye situasjonen, kan menighetsrådet drøfte ønsket klokkeslett for 
forordnede gudstjenester i Biri. De aller fleste kirker har gudstjenester søndag kl.11, 
og det er dette som er mest nærliggende å vurdere som alternativt klokkeslett for 
ordinære gudstjenester. Det påpekes likevel at eventuelle endringer må koordineres 
med kirkeverge og prost som har arbeidsgiveransvar, da dette påvirker arbeidstiden 
til både prest, organist og kirketjener. Menighetsrådet kan uansett fatte et 
«prinsippvedtak» som sier noe om hva menighetsrådet ønsker, mens videre 
avklaringer gjøres i samarbeid med prost og kirkeverge. 
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Selv om gudstjenesteklokkeslettet i prinsippet kan endres fra 1. oktober, kan det 
være hensiktsmessig å holde seg til tidligere vedtatt gudstjenesteplan ut året, da det 
skal en del informasjonsarbeid til for at alle involverte skal få nødvendig informasjon 
(kirkeverter, medliturger, dåpsfamilier osv.). 6. oktober er det for eksempel sendt ut 
invitasjon til gullkonfirmanter med den opplysningen om at gudstjenesten er kl.10.  
 
Vedlagt følger gudstjenestelista for siste halvår 2024.  
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd fatter prinsippvedtak for forordnede gudstjenester i soknet: 
Biri menighetsråd ønsker at forordnede gudstjenester i Biri kirke avholdes 
hovedsakelig  
kl. XX, fra [dato].  
 
Møtebehandling 

Vikarierende sokneprest i Biri, Andreas Eikevik Danbolt, orienterte om saken. Det er 
ingen formell grunn til å holde på kl 10 som klokkeslett nå som kantor Inger Schiager 
går ned i stilling og slutter å spille i Snertingdalen.  
 
Mange synes kl 10 er et for tidlig klokkeslett for gudstjeneste, andre synes det er fint 
at det er kl 10 fordi man da får gjort andre ting etter gudstjenesten. Det uttales at hvis 
man skulle ønske å få ungdommer i kirka, er kl 10 for tidlig. Kanskje samler man flere 
kl 11. Det uttrykkes også et ønske om at flere fra menighetsrådet kommer på 
gudstjeneste.  
 
Andreas forteller om behovet for markedsføring om man skal vedta nytt klokkeslett. 
Det er en del som skjer utover høsten som er innarbeidet og planlagt, og det er så 
fort å glippe på sånne ting når et tidspunkt er planlagt med noen som skal ha 
kirkekaffe, dåpsfamilier, kirkevert/medliturger osv. Om man går inn for å beholde 
gjeldende tidspunkt på planlagte gudstjenester, vil man få en enklere jobb med 
kommunikasjon.  
 
Det foreslås at klokkeslettet endres til kl11 fra 1.1.25 
1. juledag er det vanlig å ha gudstjeneste en time senere, og det kan derfor også 
diskuteres å ha denne kl 12. 
 
Menighetsrådsleder tar kontakt med prost/kirkeverge før neste møte. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd fatter prinsippvedtak for forordnede gudstjenester i soknet: 
Biri menighetsråd ønsker at forordnede gudstjenester i Biri kirke avholdes 
hovedsakelig kl. 11, fra 1.1.2025. 
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50/24 Felles saksframlegg for alle menighetsråd ang fremtidens 
kirke i Gjøvik kirkekommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 27.08.2024 50/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Hvordan gjøre hverdagene bedre for flere? 
Med disse ordene innledes et felles saksfremlegg for alle menighetene angående 
fremtidens kirke i Gjøvik kirkekommune.  
 
I snart 10 år har det kommet ulike initiativ til hva man kan gjøre for å 

- Få flere til å komme på gudstjenester 
- Få flere til å komme på andre arrangementer i kirkene / kirkelig regi 
- Synliggjøre kirkas mange tilbud 
- Skape nye møteplasser 
- Skape bedre samarbeid mellom menighetene 
- +++ 

 
På noen områder har man fått til noe, men de helt store endringene har det ikke blitt. 
Hva det skyldes er vanskelig å si. Noen få tanker om det kan være 

- Menighetene er egentlig fornøyd med slik det er 
- Man er redd for å ødelegge det man har i jakten på å skape noe nytt 
- Vi har ikke de tilbudene folk trenger / ønsker 
- Vi er ikke flinke nok til å markedsføre alle tilbudene vi har 
- Vi er i for stor grad opptatt å skape et behov hos publikum enn å finne ut – og dekke 

– et behov. 
- Som organisasjon (mh-råd / fellesråd / ansatte) er vi i ferd med å byråkratisere kirka, 

slik at vi mister de naturlige og spontane møtepunktene 100% drevet av, for og med 
frivillige 

 
Hva hver enkelt person legger i «Fremtidens kirke i Gjøvik» er nok veldig ulikt: 

- Noen tenker på «sin» menighet – noen tenker på tvers av menigheter 
- Noen tenker at «fremtiden» er i denne rådsperioden – andre tenker nok et mye lengre 

tidsperspektiv (et evighetsperspektiv) 
- Noen tenker på kirke som «bygningen kirke» – andre tenker på kirke som 

trossamfunn / menighetsfelleskap. 
- Noen tenker å skape nytt – andre tenker å bevare det vi har 
- Noen tenker store, gode tanker – noen tenker små, gode tanker 
- Det som dukker opp av ideer er ikke nødvendigvis kritikk av dem man har eller av har 

hatt. Viktig å være åpen for nytenking uten å være redd for å miste det man har. 
- Hvis det ikke gjøres noe drastisk, er det relativt tomt i kirkene om 20 år.  
- Kirka er ikke samme naturlige samlingspunktet i hverdagssamfunnet nå som før.  
- Av kirkas ca 3.5 mill medlemmer, er det få som deltar på kirkevalget og få som går 

regelmessig på gudstjeneste. Sett med positive øyne: Kirka har et stort potensial! 
- Kirka må være der folk er 
- Frivillighet / tilhørighet / ansvar henger tett sammen 
- Ta vare på kreativitet og gode ideer. «Reformer må komme nedenifra» 
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21. mai 2024 ble det avholdt møte for ledere og nestledere i menighetsrådene i 
Gjøvik kirkekommune. Formålet med møtet var å drøfte Fremtidens kirke og 
biskopens 15 utfordringspunkter. Disse sakene kan enkelt sees opp mot hverandre; 
Biskopens utfordringspunkter kan være et konkret sted å starte arbeidet mot 
Fremtidens kirke.  
 
I møtet 21. mai ble punkt 1-4 trukket fram som punkter for arbeid i menighetsrådene. 
Disse går i korte trekk ut på å se på hva som finnes av planer, og hvordan disse kan 
revideres / utvikles. I august-møtene bør menighetsrådene derfor få en oversikt over 
hva som finnes av planer, og begynne arbeidet med å konkretisere planene. Hva gjør 
vi i dag, og hva ønsker vi å gjøre i morgen. Det kan også være aktuelt å tenke på 
hvilke «lokale krefter» det er ønskelig å involvere i de ulike aktivitetene.  
 
Utfordringer til menighetsrådet: 

1. Hvordan kan vi finne ut hva de som ikke oppsøker kirka / kirkas aktiviteter trenger / 
ønsker? 
 

2. Hvilke lokale lag og foreninger i menigheten kan menighetsrådet spille på lag med / 
samarbeide med? 
 

3. Hva kan vi som menighet sammen med andre aktører tilby av møteplasser og 
aktiviteter? 

 
Punktene over kan sees i sammenheng med Bibelens utfordring om 
«Nestekjærlighet» og «Lys i verden» 
 
I møtet vil hvert enkelt rådsmedlem få utdelt lapper med utfordringene som er gjengitt 
i forslag til vedtak. På lappene skriver hver enkelt ned det de har av forslag. På den 
måten vil alle få sagt sitt uten å bli forstyrret. Denne måten å ha idedugnad på har 
blitt gjort tidligere med god suksess. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd svarer utfordringene som er gitt i saksfremlegget. 
 
Saksbehandler sammenstiller tilbakemeldingene og setter opp saken på et seinere 
møte. Der vil også tilbakemeldingene fra de andre menighetsrådene bli tatt med. 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler orienterte kort om saken, og fremholdte viktigheten av at alle leser 
saksframlegg før møtet. Alle fikk utdelt hvert sitt ark med utfordringspunkter, og 
saksbehandler samlet inn og sammenfattet disse: 
 

1. Hvordan finne ut hva de som ikke oppsøker kirka / kirkas aktiviteter trenger ønsker? 
a. Ha ørene med der vi er, høre etter hva slags behov folk har 
b. Spørreundersøkelse 
c. Spørreskjema i menighetsbudet 
d. Tidspunkt for gudstjeneste og aktivteter 
e. Ta opp tema ved dåp 
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f. Oppfordre folk til å gå sammen / kjøre sammen 
g. Snakke med folk i bygda 
h. Være aktive på sosiale medier 
i. Synlig prest i egen bygd 
j. Redusere prisen på kirkerotter/tårnagenter så det passer for alle 
k. Prate med folk som ikke går i kirka. Fått mange tilbakemeldinger på 

kveldsgudstjenester 
l. Møte på ungdomsklubben i bygda 
m. Spørre bygdeungdomslaget 

2. Hvilke lag og foreninger i menigheten kan menighetsrådet spille på lag med / 
samarbeide med? 

a. Saniteten 
b. Røde kors 
c. Bygdekvinnelaget 
d. Bygdeungdomslaget 
e. Pensjonistforening 
f. Biri idrettslag 
g. Historielaget 
h. Bethel 
i. Bondelaget 
j. Sang/musikkforeninger 
k. Lions 
l. Barnehage/lærere – info om aktiviteter i kirka 
m. Foreldre på skolen / barnehage 
n. Foreldre til konfirmanter 
o. Lokale musikere/kor/sangere 

3. Hva kan vi som menighet sammen med andre aktører tilby av møteplasser og 
aktivteter? 

a. Ungdomsklubb 
b. Søndagsskole (på en hverdag?) 
c. Opplegg for ungdom etter skoletid på bedehuset 
d. Middag på menighetskontoret for alle, eventuelt på bedehuset 
e. Natursti/aktivtetsløype, f.eks. rundt påske.  
f. Vi har allerede et godt samarbeid med gamlehjemmet og babysang 
g. Konserter 
h. Sorggrupper 
i. Pårørendegrupper 
j. Aktivitetsdag etter gudstjeneste / samarbeid med speidere? 
k. Pilgrimsvandring 
l. Utegudstjeneste 
m. Temakvelder 
n. Bibelgrupper / samtalegrupper 
o. Åpen kirke hvor aktiviteten blir bestemt av de som møter opp – både på 

dagtid, kveld, hverdager og helg 
p. Gudstjenester på sykehjemmet med nattverd 

Vedtak  

Biri menighetsråd svarer utfordringene som er gitt i saksfremlegget. 
 
Saksbehandler sammenstiller tilbakemeldingene og setter opp saken på et seinere 
møte. Der vil også tilbakemeldingene fra de andre menighetsrådene bli tatt med. 
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Orienteringssaker 

51/24 Orienteringer 27.08.24 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 27.08.2024 51/24 

 
 
 
 
Saksorientering 

1. Treskurd i Biri kirke: 
Mandag 2. september 2024 begynner arbeidet med restaurering av treskurden i Biri 
kirke. Det er malerikonservator Katrine Scharffenberg i samarbeid med 
malerikonservator Anne Milnes som skal stå for arbeidet, og det første de tar tak i er 
restaurering av treskurden i korskillet. Restaurering av korskillet er forventet å ta 
omtrent 3 uker. Arbeidet på prekestol og alter vil gjennomføres våren 2025, da det på 
grunn av temperatursvingninger ikke er gunstig å arbeide med restaureringen 
gjennom vinteren. Maleriene vil bli tatt ned fra veggen, og restaurering av disse vil 
foregå i malerikonservatorenes atelier. I forbindelse med restaureringen vil det bli satt 
opp stillas. Dette er i utgangspunktet tenkt å stå oppe så lenge arbeidet skal foregå. 
Stillaset kan trilles til side i forbindelse med kirkelige handlinger, men det skal ikke 
være nødvendig å demontere det før arbeidet er fullført.  

2. Orientering fra årets konfirmantleir på Tomb: 153 konfirmanter, omtrent 50 ledere 
med ansatte og LupYere. Organiseres slik at hver LupY har sin gruppe med 
konfirmanter, og så har disse gruppesamlinger både morgen og kveld. LupYene og 
ansatte møtes hver kveld. Det er undervisning hver dag, og show på kvelden. 
Undervisningen handler om sentrale temaer som Bibel og bønn, Fellesskap osv. 
Konfirmantene har også deltatt på korssamling, Taizesamling og pilgrimsvandring til 
kirka på Tomb. Felles gudstjeneste for alle den siste dagen. Ellers rapporteres det om 
god stemning! 

3. Invitasjoner til gullkonfirmanter er sendt ut. Foreløpig 5 påmeldte. Påminnelse sendes 
ut mot slutten av august. 

4. Kjetil Bekkelund og Ole Johnny Bergum har tatt ned mye kvist og trær både utenfor 
kirkegården og oppe ved kirka, og gir en orientering i møtet om hvordan arbeidet går. 

5. Det er 20 år siden anskaffelsen av flygelet i Biri kirke, og 10. november kl.19 blir det i 
den forbindelse arrangert en firhendig flygelkonsert med Gunnar Flagstad og Kristin 
Fyrand Mikkelsen. 

6. Høringsdokumenter om Hamar bispedømmeråds strategiplan 2025-2029. Kun til 
orientering foreløpig. Sak kommer i septembermøtet. 

 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering 
 
Møtebehandling 
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Når det gjelder arbeidet med treskurden, ønsker menighetsrådet at dette arbeidet 
gjøres kjent for de som skal bruke kirka i tiden stillaset står oppe. Stillaset vil stå oppe 
nå mens det første arbeidet gjennomføres. Det tas altså ned igjen mens det ikke 
skjer noe arbeid i vinter.  
 
Karen Ekern orienterte fra møte i trosopplæringsutvalget. Det ble blant annet snakket 
om felles ting vi kan gjøre, for eksempel muligheten for Taize-gudstjenester. Det ble 
også nevnt at Biri og Snertingdalen kjenner på at de er i utkanten, og at de også 
ønsker å nyte godt av trosopplæringsarbeidet i Gjøvik kirkekommune.  
 
Kjetil Bekkelund og Ole Johnny orienterte om arbeidet med trefelling. De har vært i 
kontakt med fylket for å ta ned trær mot vegen. Vegvesenet vil komme for å hjelpe 
når de høyeste trærne skal tas i nærheten av vegen. Fylket betaler for det. Det blir 
igjen noen store kubber fra arbeidet, og det er litt usikkert hva disse kan brukes til. 
De er for store til at det kan leveres som hageavfall. Kjetil og Ole Johnny har et par 
stykker de kan spørre. 
 
Kjetil Bekkelund orienterte fra fellesrådet. Der var krematoriet tema etter siste avslag 
hos statsforvalteren.  
 
Sokneprest Andreas Eikevik Danbolt orienterer om at planlegging av neste års 
gudstjenester er i gang, og han ønsker at menighetsrådet kan være med og tenke litt 
muligheter. Det går for eksempel an å gjøre noen av andaktene på sykehjemmet til 
hverdagsgudstjenester som kan annonseres ut slik at flere enn beboerne deltar. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering 
 

 

 

 

 
Eventuelt 

1. Evaluering av frivilligfesten 2024:  
- Komité for festen: Gerd Ingeborg Nettum, Alf Kristian Steinstad, Kjetil Bekkelund og 

Brit Lillejordet.  
- Festen ble planlagt og gjennomført med bravur.  
- Tredje gang en slik fest arrangeres. 
- Det gikk tregt med påmeldinger ei stund, men Brit sendte ut påminnelse dagen før 

påmeldingsfristen. Da strømmet det på, og det var i alt 43 påmeldte. Konklusjonen er 
at man gjerne kan ha kortere frist for påmelding.  

- Av de 43 påmeldte, møtte 40 opp!  
- 40 stk er nok max antall om festen skal være på Strandenga.  
- God mat; Spekemat, rømmegrøt, kaker. Godt ledet og gjennomført. Kjekt med 

lørdagsstubber av Prøysen, og sangark.  
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- Man er avhengige av at alle i rådet tar med litt til matbordet, og at rådet blir igjen og 
rydder når det er ferdige.  

- Det er passe å være fire stk i komiteen.  
- Flere har takket og syntes det var koselig å være med. Noe av kosen er at folk kan 

prate sammen, og fint at man møtes på tvers av de ulike frivlligoppgavene som folk 
bidrar med.  

- Det er en samlende og fin tradisjon. Man ser hverandre, og blir oppmerksomme på 
hverandre på en annen måte.  

- Håper vi fortsetter! 
 

2. Rydding i kirka: 
Gerd Ingeborg Nettum ønsker at rådet tar stilling til behovet for rydding i kirka. Rådet 
diskuterte saken, men ble enige om at det er best å møtes i kirka for å se med egne 
øyne hva det er snakk om. Orgelfirmaet som skal bygge det nye orgelet har ansvaret 
for det som står der av orgelpiper. Dette er en del av byggekontrakten og prosessen, 
og det er antydet at det vil bli hentet i oktober. Spørsmål om nødutganger tas opp 
med kirkevergen. Enighet om å avholde neste menighetsrådsmøte i kirka. 


